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Referat fra bestyrelsesmøder tirsdag den 7. november 2017 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 
Dagsorden og referat 

Deltagere: Henrik (211), Hans (199), Siff (113), Aiko (104), Hans Henrik (89), John (66), Trine 

(145), Mikkel (126), Erling (85) og Allan (ejd.kt.). Afbud fra Bente (74) og Peter (195). Mødet blev 

holdt i Hækmosen 2F. 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt. 

2. Godkendelse af sidste referat fra 2. oktober 2017– godkendt. 

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Adam Stendevad har 

desværre sagt sin stilling op. 113 har søgt om at fjerne  køleskabsskabet pgra. større 

køleskab - godkendt. 175 har søgt om at flytte stolperne i carporten, så bilen kan være der. 

Det er et generelt problem, der skal drøftes i parkeringsudvalget. Erling (85) nævnte, at en 

del af græsarealet mellem stien langs engen med Skt. Hans bålet og husene på Hanevangen 

tilhører os, og måske kan bruges til parkering. Vurdering af klimaskærmens lodrette brædder 

indgår i det periodiske eftersyn af alle bygningsdele til næste år. Der var enighed om at søge 

Tryg Fonden om en hjertestarter til Cowboybyen og til ejd.kt. 

4. To-Do liste: Gennemgået. Hækkene blev diskuteret igen med fokus på dårlig vedlige-

holdelse. Fejl og mangler ved renoveringen er blevet diskuteret på et møde mellem KAB og 

håndværkere, men uden deltagelse fra Cowboybyen ! Mikkel (126) skriver til Morten 

(KAB) og beder om et byggemøde, bl.a. til diskussion af de lave huse og fejl ved ejernes 

huse. Regnskabet for renoveringen er endnu ikke afsluttet og godkendt i Herlev Kommune. 

5. Mose-, KAB- og organisationsmøder: - 

6. Belysningen: Der er ikke tilfredshed med de opsatte prøver - de lyser for kraftigt og skarpt 

og er ikke pæne. Udvalget vil finde et nyt firma og bedre lamper.  

7. Legepladser: - 

8. Grønne områder: Erling (85) har været på markvandring med Bent, Allan og Adam fra 

ejd.kt. Vedligeholdelsen er meget bedre. Stien langs hegnet med Digevænget ved klynge 1 

og 2 skal genetableres, opvækst af træer i krat skal ryddes. Ahorn- og elmetræer er markeret 

til fældning. Æbletræet hjørnet ved af legepladsen beskæres. 

9. Cowboy- og jubilæumsfesten: Foreslås afholdt fredag den 1. juni 2018. Peter (195), Henrik 

(211) og Mikkel (126) hverver flere medlemmer til udvalget og uddelegerer opgaver. 

10. Eventuelt: - 

 

Næste møde planlagt til onsdag den 6. december. 


